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INTERPELACJA 

dot. budowy ekranów akustycznych w rejonie ul. Cztery Pory Roku od strony ul. 

Szosa Polska 

 

Członkowie Rady Osiedla Bukowo poinformowali mnie, że we wrześniu 

2017 roku odbyli spotkanie w Wydziale Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska, na którym zostali zapewnieni, że w toku prac nad budżetem 2018 

zostaną zabezpieczone środki niezbędne na realizację budowy ekranów 

akustycznych w rejonie ul. Cztery Pory Roku od strony ul. Szosa Polska. Warto 

zacytować fragment listu jaki 14 sierpnia 2017 roku jeden z radnych osiedla 

Bukowo skierował do administracji Gminy Miasto Szczecin: „W lipcu 2015 roku 

ZDiTM Szczecin pisemnie powiadomił mnie, że kwestia budowy tych ekranów 

została rozpatrzona pozytywnie i wszczęto procedurę związaną z realizacją tej 

inwestycji. W marcu 2016 roku kolejnym pismem ZDiTM Szczecin poinformował 

mniej, że są na etapie procedury przetargowej na opracowanie projektu 

wykonawczego. W piśmie tym znalazła się również informacja, że rozpoczęcie 

robót budowlanych planowane jest na przełom lipca i sierpnia 2016 roku. Mimo 

tych zapewnień żadne prace budowlane się nie rozpoczęły. Z końcem listopada 

2016 roku otrzymałem z ZDiTM Szczecin pismo, w którym poinformowano mnie, że 

przekazanie placu dla wykonawcy robót zaplanowano w marcu lub kwietniu 2017 

roku. Niestety znów termin rozpoczęcia robót budowlanych nie został dotrzymany.  
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Rada Osiedla nie otrzymała z ZDiTM żadnej pisemnej informacji wyjaśniającej brak 

realizacji przedmiotowej inwestycji”. 

Prośba mieszkańców osiedla Bukowo umotywowana jest 

zagrożeniem zdrowia mieszkańców ulicy Cztery Pory Roku, którzy narażeni 

są na nadmierny hałas związany z ruchem ulicznym od strony ul. Szosa 

Polska. W związku z informacjami dot. budowy Centrum Logistycznego, które ma 

powstać w rejonie ulic Druckiego-Lubeckiego i ks. Wacława Blizińskiego, 

mieszkańcy wyrażają obawę, że natężenie ruchu ulicznego jeszcze bardziej 

wzrośnie. 

Proszę o informację kiedy ww. ekrany akustyczne zostaną 

zamontowane? Proszę o wskazanie konkretnego terminu. Proszę o pilną 

interwencję w tej sprawie również ze względu na fakt, że bardzo wiele rodzin 

mieszkających na ulicy Cztery Pory Roku to rodziny z dziećmi, na które 

szczególnie negatywnie wpływa hałas.  

 

 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Dariusz Matecki 

 

 



 

 


